
Zápisnica č. 2/2014 

zo zasadnutia poslancov výboru mestskej časti č.3 zo dňa 3.2.2014 

Prítomní. : podfa prezenčnej listiny 
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_1Z;k(i~7 ;~~!tF.~Kbodu č. l. Požiadavky občanov: 

p. Lukáč. Wolkerova ul. 

• predniesol požiadavky na opravy chodníkov, úpravy na smetné nádoby 

Stanovisko poslancov vmč: 

440/2014- vmč opätovne žiada o úpravu pre umiestnenie 2 ks smetných kontajnerov pre 
bytový dom Wolkerova 2. 

441/2014 - vmč žiada o prevedenie vysprávok na pešom chodníku Mlynský náhon a 
urýchlené odstránenie havarijného stavu. 

442/2014 - vmč žiada o opravu chodníka na Bjorsonovej pred bytovým domom č. 2, kde je 
preda podložia. 

p. Ducár, Tekeľová, Mikuláková, Murárska ul. 

. požiadali o urýchlené doriešenie chváleného zámeru odpredaja prirahlých parciel, presne 

v zmysle zámeru. 


Stanovisko poslancov vmč: 


443/2014-vmč žiada o stanovisko k uvedeným prevodom. 


p. pavúk, Janouškova ul. 

• požiadal o nesenie vnútrobloku Janouškova 13 pri zadnom oplotení firmy Formát 
dopravne aj opravu 


444/2014 - vmč žiada o dopravné riešenie vnútro bloku Janouškova a usmernenie pre vjazd 

pre firmu a obmedzenie parkovovania. 


445/2014 - vmč žiada doriešiť opravu parkovacích plôch vnútrobloku Janouškova 10 - 13 

a prístupovej komunikácii. 


446/2014 - vmč žiada rozšírenie verejného osvetlenia na ul. Bocianej o tri svetelné body 

(žiadosť občanov je prílohou zápisnice). 




447/2014 - vmč žiada o pridelenie priestorov v objekte na ul. Haburskej Č. 9 pre činnosť 
seniorov a OZ Naša Nižná Šebastová. 

448/2014 - vmč žiada osadiť bráničky na vstupy do parku Pánska záhrada, natrieť oplotenie 
parku, osadiťtabul'ky s nápisom "Zákaz venčenia psov!" a zrealizovať osvetlenie parku. 

2. Stanoviská poslancov VMČ k útvarom MsÚ 

1. Ul. Stavbárska - MK, KNC 1670/2 - požiadavka p. Bodnárová 

hlasovanie: Za - 2 ,zdržali sa - 2 . VMč neprijalo uznesenie. 

Predseda VMČ č. 3 ,.f 1
. '1 

PhDr. Martin LiPk~/g6. i 

; 
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Zapísala: Ing. Marta Kollárová, PhD., 

sekretárka vmč 

V Prešove, 5.2.2014 



Roman Uličný, ul. Bociania, 080 06 Prešov 

JUDr, Lukáš Kvokačka, LLM, 080 Ol Prešov, Volgogradská 18 

Mestský úrad v Prešove 
PhDr. Martin Lipka, PhD. 

Predseda VMČ Č. 3 

Hlavná 73 
Prešov 
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Vec: Žiadost' o rozšírenie 3 svetelných bodov na ul. Bociania 
i ; 

i 

Týmto Vás opakovane chceme ožiadať o rozšírenie pouličného osvetlenia 03 

svetelné hody na ul. Bociania. Túto žia osť od r. 2012 podávali opakovane, taktiež sme 
osobne na zasadnutí výboru mestskej asti Č. 3 osobne vysvetlili závažnosť a nutnosť 
rozšírenia osvetlenie pre zabezpečenie zd avia a bezpečnosti jednak obyvateľov tejto ulice, 
ale hlavne pre bezpečnosť detí, ktoré sú tn ými obyvateľmi na tejto ulici. 

V tomto čase je trvalo obývanýc~ 6 rodinných domov, je pripravovaná výstavba 
d'alších, t.č. je na ulici cca IO detí, necítimb sa bezpečne, nakol'ko boli osadené len 3 svetelné 
hody v strede ulice, a tak vznikol na konci ulice priestor pre stretávanie sa mládeže, 
samozrejme spojené s užívaním alkoholu a rôznych návykov látok. Okrem bezpečnosti to ruší 
aj súkromie a kľud obyvateľov tejto ulice. 

Pretože nám záleží na zdraví a bezpečnosti našich rodin, sme v tejto súvislosti oslovili aj p. 
prednostku Mgr. Kireta a oboznámili ju s daným problémom. 

Problém rozšírenia osvetlenia sme osobne prejednávali s poslancami tejto mestskej 
časti na výbore, v prílohe prikladáme aj zápis z mája 2013. 

Za pochopenie a ústretovosť Vám ďakujeme a ostávame s pozdravom. 

V Prešove, 22. 01.2014 

Príloha: zápis na vybavenie požiadaviek 05/2013 VMČ Č. 3 

Na vedomie: Mgr. Katarína Kireta - prednostka MsÚ 


